
     Lerberget 2016-01-31 

 

 

Motion till föreningsstämma Lerbergets Byamän. 

 

 

 

Det är inte frågan om, utan när. 

 

Vi är boende utmed Lerbergetsbyaväg och gläds åt vår levande by. Det passerar mycket trafik på 

Lerbergetsbyaväg varje dag och det är bevis på att byn lever året om vilket vi alla ska vara mycket 

tacksamma över. 

Men jag oroas kraftigt över vad jag uppfattar som den ökande hastigheten genom byn. Utmed 

Lerbergetsbyaväg råder det 30km/h som hastighets begränsning och jag bevittnar hastigheter upp 

mot 80 km/ h dagligen av omdömeslösa förare.  

 

Det är inte frågan om, utan när den första allvarliga olyckan sker med ett lekande eller cyklande barn. 

 

Jag yrkar för att Lerbergets byamän som förening omgående ska verka för att få ner hastigheten på 

Lerbergetsbyaväg. Mitt förslag är att föreningen ska påverka Höganäs kommun att anlägga 

fartsänkande åtgärder utmed Lerbergets byaväg som t.ex. farthinder/ vägbulor på vägen genom byn 

och främst i korsningen Lerbergetbyaväg/ Lars Påhls väg. Denna korsning är särskilt utsatt då den 

används gående eller cyklande av många av byborna eller dess besökare. Korsningen ligger dessutom 

mitt emellan de två i dag existerande farthinder som tyvärr inte får ner hastigheten på den aktuella 

sträckan. 

 

Låt oss tillsammans verka för att skapa en säker trafiksituation för våra barn innan den första 

allvarliga olyckan är ett faktum!! 

 

Jonas Andersson 

Lerbergetsbyaväg 15 

 

 

 

 



 

 


